
Protokół Nr 41/18

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
w dniu  17 października  2018 r. 

 Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  
w godzinach od 15:00 do  16:30.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności,

2) pani Grażyna Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki,
3) pani  Joanna Zieńko- skarbnik gminy.

Ad  1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczył  komisji  z  polecenia  Przewodniczącego  komisji,  radny  Wiesław
Natkaniec, który przywitał wszystkich uczestniczących w posiedzeniu.

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia.

Radny  Wiesław Natkaniec przedstawił porządek posiedzenia, jak poniżej;

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3.Zatwierdzenie protokołu nr 40/18 z 28.08.2018 r.

4.Podsumowanie pracy komisji za okres kadencji 2014-2018.

5.Analiza materiałów na sesję.    

6.Sprawy wniesione do komisji:

7.Wnioski komisji.

8. Zakończenie posiedzenia.

Porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację.

Ad 3) Zaopiniowanie protokołu nr 40/18 z 28.08.2018 r. 

Protokół nr 40/18 z dnia 28.06.2018 r. został zaopiniowany w głosowaniu : za- 5,
przeciw -   0, wstrzymało się – 0.
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Ad 4) Podsumowanie pracy komisji za okres kadencji 2014-2018.

Radny  W.  Natkaniec  w  imieniu   przewodniczącego  komisji  podsumował  okres
kadencji. Podziękował wszystkim którzy przyczynili się do tego aby komisje  które
się  odbywały,  były  rzetelnie  prowadzone.  Podziękował  Burmistrzowi  panu
Krzysztofowi  Czarneckiemu,  pani  Zastępcy  Burmistrza  pani  Grażynie  Zozuli.
Stwierdził, że  na każdej komisji uczestniczyli i wyjaśniali wszystkie  wątpliwości
radnych. Jeśli chodzi o dyskusje wewnątrz komisji, to  każdy radny  wniósł coś do
każdej uchwały, były merytoryczne dyskusje.  Dalej dodał, czasami się spieraliśmy
ale zawsze ten konsensus był i te komisje przebiegały w bardzo dobrej atmosferze
z korzyścią dla wszystkich mieszkańców. Inwestycji  było bardzo dużo i  to dzięki
państwa przychylności, wskazówek udało się zrobić bardzo dużo dla miasta i gminy
Trzcianka w kadencji 2014-2018. Co przyniesie przyszłość zobaczymy. Dalej dodał,
ma nadzieje, że z wielu  nas uda się również współpracować  tak dobrze jak było do
tej pory. Nawet jak zmienią się personalia, to ma nadzieje, że przyszła rada również
będzie współpracować, tak jak my czyli bardzo dobrze.

Ad 5) Analiza materiałów na sesję. 

Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał:

1.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2018-2032.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

2.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  poprosiła aby pani skarbnik omówiła zmiany do 
budżetu gminy i WPF.

Pani  J.  Zieńko  stwierdziła,  jeśli  chodzi  o  WPF,  to  w  załączniku  nr  1  jest  to
dostosowanie proponowanych zmian w budżecie na ten rok. W prognozie  budżetu na
2019  r  urealniono  dochody  z   tytułu  dotacji  i  środków  przeznaczonych  na  cele
bieżące. Jest sporo zmian w załączniku nr 2, są dodane nowe przedsięwzięcia  i są też
zmiany   w  zakresie  przedsięwzięć  zapisanych  już  w  WPF.  Jeśli  chodzi  o  nowe
przedsięwzięcia,  to  dodano nowe przedsięwzięcia,  jak budowa drogi dla rowerów
Smolarnia-  Trzcianka,  budowa  pomostów  na  Nowej  plaży  nad  jeziorem  Sarcz
. W związku z tym, że jest złożony wniosek i gmina nie jest w stanie w tym roku
zrealizować tego zadania  dlatego wpisuje się jako zadanie wieloletnie aby można
było jeszcze w  tym roku podpisać umowę i przenieść  249 tys zł na rok następny.
Jest  nowe zadanie  -projekty techniczne dróg.  Ponadto  wprowadza się  zmiany jak
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zmiana  limitów  zobowiązań  w  związku  z  ukończeniem  przedsięwzięcia,  bądź
podpisaniem nowych umów. Przy budowie boiska przy SP Nr 2, został zmniejszony
limit,było  2 tys zł teraz jest  zero ponieważ jest to inwestycja  ukończona. Dalej
budowa jezdni i kanalizacji deszczowej na ul. Reymonta, jest już podpisana umowa,
został zmniejszony limit zobowiązań.  Zostały też uporządkowane w WPF sprawy
w  przedsięwzięciu dot. budowy dróg na osiedlach domków aby było przejrzyste dla
wszystkich. Podobnie jak  z budową pomostów  jest złożony wniosek na  budowę
pływalni w Trzciance i też są przesuwane środki tegoroczne na lata następne. Jeśli
chodzi  o  budowę  pływalni,  jest  zmiana  kwoty  limitów  rocznych.  W  projektach
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  obszarze  wsi  Biała,
Łomnica  są  zmiany  limitów pomiędzy  poszczególnymi  latami,  najczęściej  jest  to
wydłużenie  kwot między 2018 a 2019 r,  są  to bardzo małe kosmetyczne zmiany.
W  związku  z  ukończeniem  rekultywacji  wysypiska  odpadów  komunalnych
w Trzciance w tym roku, powstała oszczędność  w kwocie 29,5  tys zł, w związku
z tym trzeba było zmienić zapisy tego przedsięwzięcia.  W rozbudowie cmentarza
komunalnego w Trzciance, są zmiany jeśli chodzi o limity zobowiązań w związku
z podpisanymi  umowami.  Jeśli  chodzi  o zagospodarowanie pl.  Pocztowego czyli
utworzenie  CIS  oraz  zagospodarowanie  targowiska  miejskiego  wraz  z  terenami
przyległymi,  też  są  wprowadzone  zmiany.  Zmiana  też  jest  wprowadzona
w zimowym utrzymaniu dróg w związku z przygotowaniem do akcji „zima”, trzeba
było zwiększyć nakłady  aby móc podpisać umowy. 

Dalej  pani  skarbnik  wyjaśniła  zmiany  w budżecie.  Stwierdziła,  że  są  zmiany  po
stronie dochodowej, zwiększa się w  planie  dochodów ogólną kwotę ponad 600 tys
zł,  w  tym   jest  zwiększenie  na  dotacje  celowe  z  budżetu  państwa.  Największe
zwiększenie to 81.380,00 zł dotacja celowa z budżetu państwa  z przeznaczeniem na
przygotowanie  i  przeprowadzenie  wyborów  samorządowych,  485.000,00  zł  na
dożywianie,  28.261,00 zł   w związku z  wykonaniem 100% planu na  wydawanie
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych stąd zmiana w preliminarzu GKRPA.
Jeżeli  chodzi  o dochody, to zwiększa się ogólnie o 113.464,60 zł  w tym zgodnie
z zawiadomieniem  z Urzędu Wojewódzkiego zmniejsza się dotacje na podręczniki
o prawie 3,5 tys zł i zmniejsza się dochody o 110 tys zł z opłaty za przedszkole  i
opłat za wyżywienie.

Jeśli  chodzi  o  zmiany  po  stronie  wydatkowej,  to  najbardziej  istotna  zmiana  jest
w drogach publicznych gminnych, w których  zwiększa się o kwotę 25.000,00 zł
wydatki  na   remonty  cząstkowe  dróg.  Zaplanowano  40  tys  zł  na  remont  drogi
gruntowej gminnej w Górnicy  z warunkiem otrzymania od Nadleśnictwa darowizny
w kwocie 33 tys zł, razem zadanie ogólne na  kwotę 73 tys zł. 
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Zmniejsza  się  wydatki  o  kwotę  42  tys  zł,  w  tym  10  tys  zł  z  usuwania  barier
architektonicznych,  30  tys   zł   z  oznakowania  ulic  i  2,4  tys  zł  przeglądów
technicznych dróg i obiektów mostowych.

Zmniejsza  się  wydatki  inwestycyjne  o  kwotę  16,4  tys  zł  w  tym:  14  tys  zł  na
przebudowę  drogi  w  Biernatowie,  2,4  tys  zł  na  budowę  chodnika   przy  ul.
Broniewskiego.  Zmniejszono  wydatki  związane  w  planach  zagospodarowania
przestrzennego o kwotę 72 tys zł.

Zaplanowano wydatek w kwocie 16 tys zł na przebudowę schodów i podjazdu do
kaplicy na cmentarzu.

 W dziale  administracja publiczna, rozdział urzędy wojewódzkie, zmniejsza się plan
wydatków na wynagrodzenia  i  pochodne o kwotę 20 tys zł.  W rozdziale urzędy
gmin, zmniejsza się wydatki na umowy zlecenia wraz z pochodnymi o kwotę 21,0 tys
zł. Zwiększa się plan wydatków o 25 tys zł na remont budynku Urzędu Miejskiego.

W promocji zwiększa się wydatki o kwotę 22,5 tys zł i przeznacza się na organizację
trzcianeckich uroczystości z okazji 100-lecia odzyskania niepodległości przez Polskę.

Dalej, w pozostałej działalności zwiększa się o kwotę 10 tys zł wydatki na egzekucję
podatków i opłat lokalnych.

W ochotniczych strażach pożarnych jest przeniesienie wydatków miedzy remontem
samochodów a dotacjami na zakup sprzętu i odzieży ochronnej.  

W  różnych  rozliczeniach,  zmniejsza  się  rezerwy,  zmieniając  jednocześnie
przeznaczenie środków na dotacje pozakonkursowe - 5.070,00, ochronę zabytków -
7.000,00 zł  i na wsparcie przy aplikowaniu o małe granty - 36.177,00 zł.

Dalej  stwierdziła,  że  największe  propozycje  zmian   w  wydatkach   ma  oświata
i wychowanie. Na wniosek dyrektorów szkół zwiększa się wydatki  na prowadzenie
szkół o kwotę 938.426,00 zł oraz wprowadza się przeniesienia między paragrafami.

Zmniejsza się  plan dotacji dla Katolickiej Szkoły Podstawowej o kwotę 16.532,00 zł.

Największe  wydatki  są  w  oświacie  bo  to  prawie  850  tys  zł.  Jest  to  związane
z  podwyżkami,urlopami  na  podratowanie  zdrowia  także  nowe  zadania
( zindywidualizowane ścieżki nauczania dla dzieci chorych).

Dalej poinformowała, że zwiększa się plan wydatków na usługi opiekuńcze o prawie
7,5 tys zł, zmniejsza się o kwotę 15 tys zł wydatki na prace społecznie użyteczne w
związku  z  zakończeniem  zadania  i  rozliczeniem  wydatków  z  Urzędem  Pracy.
W rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych zmniejsza się o kwotę 14,9 tys zł
wydatki  na  pomoc  finansowa  dla  powiatu  czarnkowsko-trzcianeckiego  na
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prowadzenie  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  w  związku  ze  zmianą  przepisów
dotyczących zasad WTZ.

W świadczeniach wychowawczych  500 plus  zadania zlecone zwiększa się o kwotę
485 tys  zł  wydatki  na  świadczenia  wychowawcze.  Środki  na ten  cel  pochodzą  z
dotacji celowej z budżetu państwa.

Jeśli chodzi o dział 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska w rozdziale
90004 zmniejsza się o kwotę 40 tys zł wydatki na zagospodarowanie terenu między
ul. Łąkową a ul. Wieleńską. Dalej w kulturze fizycznej  zmniejsza się  o kwotę 495
tys zł wydatki inwestycyjne na budowę pływalni w Trzciance. Zmniejsza się się o
kwotę 249 tys zł wydatki inwestycyjne na budowę  pomostu na Nowej Plaży nad
jeziorem Sarcz. Ponadto są zmiany po zebraniach sołeckich w funduszu soleckim.

 Następnie pani Joanna Zieńko przedstawiła radnym autopoprawki do budżetu.

Zwiększa się wydatki o kwotę 30.000,00 zł oraz wprowadza się przesunięcia między
zadaniami, w tym: 

1) zwiększa się o kwotę 50.000,00 zł wydatki inwestycyjne w dziale 921 rozdział
92195 § 6050 na wykonanie i montaż ławki niepodległości (dofinansowanie z dotacji
z MON wynosi 30.000,00 zł, środki własne gminy 20.000,00 zł) oraz przenosi się
wydatki w kwocie 10.000,00 zł z § 6060 do § 6050 zaplanowane już w budżecie na
inwestycję ze środków własnych gminy,
2)  zwiększa się o kwotę 1.000,00 zł wydatki bieżące w dziale 921 rozdział 92109 
§ 4260 na opłaty za media w salach wiejskich,
3) zwiększa się o kwotę 14.550,00 zł wydatki bieżące w dziale 801 rozdział 80104 
§  2310  dla  gminy  Piła  na  refundację  wydatków  na  dzieci  z  gminy  Trzcianka
uczęszczające do przedszkoli w Pile,
4) zmniejsza się o kwotę 9.550,00 zł wydatki bieżące w dziale 801 rozdział 80152 
§ 2590 na dotację dla Katolickiej Szkoły Podstawowej w Trzciance,
5)  zmniejsza  się  rezerwę  inwestycyjną  na  budowę  przydomowych  oczyszczalni
ścieków w dziale 758 rozdziale 75818 § 6800 o kwotę 17.776,00 zł i przeznacza się
na wydatki bieżące na dotacje na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w
dziale 900 rozdział 90019 § 2830, rezerwa po zmianach wynosi 2.224,00 zł (nowy
kolejny  załącznik  do  uchwały  oraz  zapis  w  uchwale  o  zmianie  planu  rezerwy
celowej), 
6)  w  planie  wydatków  na  zakup  podręczników  dla  uczniów  (zadanie  zlecone)
w dziale 801 rozdział 80153 przenosi się kwotę 438,19 zł z § 4240 do:
a)  §  2830  kwota  7,54  zł  plan  dotacji  dla  Katolickiej  Szkoły  Podstawowej
w Trzciance,
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b) § 2820 kwota 430,65 zł  plan dotacji dla Stowarzyszenia Rozwoju wsi Rychlik,
7)  zmniejsza  się  wydatki  bieżące  w dziale  900  rozdział  90004  §  4300  o  kwotę 
26.000,00 zł na wydatki na koszenie i przycinanie żywopłotów.
Po uwzględnieniu powyższych zmian w budżecie, dochody i wydatki zwiększa się o
kwotę  524.938,40  zł.  Plan  dochodów  po  zmianach  wynosi  105.800.552,04  zł,
natomiast plan wydatków wynosi 110.848.971,72 zł . 

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

3.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/381/17 Rady Miejskiej
Trzcianki z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

Pani J. Zieńko stwierdziła, że jest to  rezultat zmian do budżetu czyli zwiększenie o te
28 tys zł po stronie dochodowej i rozchodowej.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-0.

4.Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę na Radę Miejską Trzcianki.

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  wyjaśniła, Rada Miejska Trzcianki rozpatrywała
już tą sprawę wcześniej i skarga została uznana za bezzasadną. Teraz pan Krajewski
złożył skargę na Radę Miejską Trzcianki do wojewody. Wojewoda uznał, że  rada
powinna  sama  rozpatrzyć  tę  skargę.  Niestety  rada  nie  dostała   żadnych  nowych
materiałów i odsyła skargę wojewodzie, uważając, że nic się nie zmieniło i stąd nadal
utrzymuje, że skarga jest bezzasadna. 

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

5.Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/200/16 Rady Miejskiej
Trzcianki z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Trzcianka  
w obrębie geodezyjnym Siedlisko.

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  wyjaśniła, zgodnie z protestami mieszkańców do
procedowanego planu przygotowano ten projekt uchwały. Obecnie obowiązuje plan,
że na obu tych częściach obowiązuje 210 DJP.  W związku z protestami mieszkańców
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stwierdzono, że należy odstąpić od dalszego procedowania uchwały odnośnie zmian
tego planu, który obowiązuje na dzisiaj, nie można dojść do jakiegoś konsensusu.
Wsłuchując się w oczekiwania mieszkańców taki jest projekt aby tą uchwałę uchylić
i pozostawić tak jak do tej pory jest.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

6.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka we wschodnim rejonie wsi
Siedlisko.

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  wyjaśniła,wpłynął do urzędu wniosek  o wydanie
decyzji  o  środowiskowych   uwarunkowaniach  realizacji   przedsięwzięcia
polegającego  na budowie Wielkopolskiego Ośrodka  Rozrodu Świń o całkowitej
obsadzie do 390,15 DJP na działce 4234 położonej w obrębie geodezyjnym Siedlisko
jest to wąski pasek ale aby zablokować rozwój tego ośrodka należy objąć większy
teren  ponieważ  w  pobliżu  jest  szkoła.  Następnie  wyjaśniła   przy  pomocy  mapy,
lokalizację tego obiektu oraz wyjaśniła kolejny projekt uchwały dot. Nowej Wsi 

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

7.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka na terenie działki o nr ew.:
315 położonej w obrębie geodezyjnym Nowa Wieś.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

8.Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Planu  gospodarki
niskoemisyjnej dla gminy Trzcianka. 

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  wyjaśniła,plan został przyjęty przez obecną radę.
Niestety należało go trochę dopracować, zmienić w związku z tym, że przystępujemy
do kolejnych zadań m.in. projektu ścieżki pieszo-rowerowej w kierunku Smolarni,
który  jest już po uzgodnieniach z Nadleśnictwem. W związku z tym, że inwestycja
została  uwzględniona  w  mandacie  POSI  należało  dostosować  plan  do  inwestycji
niskoemisyjnej.  Gdyby nie było wpisane to w planie, nie można ubiegać się o środki
zewnętrzne.  Również  wpisano  inwestycje  po  nazwą  „Wsparcie  wymiany  starego
źródła  ciepła   na  nowe-ekologiczne  (zakup  i  montaż  ekologicznych  urządzeń
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grzewczych)”,  chodzi  tu  o  dopłaty   do  pieców.  Uchwała  została  uchylona  przez
wojewodę  a  Regionalna  Izba  Obrachunkowa   stoi  na  stanowisku,  że  należy  się
odnieść do procentu albo odnieść do kwoty. Należy ponadto objąć osoby prawne,w
związku, że chodzi o centralne ogrzewanie i  musi też być opinia Urzędu Ochrony
Konkurencji  i  Konsumenta  z  Bydgoszczy.  Wobec tego takiej  uchwały  nie  można
podjąć  i  czeka  się  aż  przyjdzie  opinia  z  UOKIK.  W tym projekcie  uchwały  są
właśnie zmiany dostosowujące.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.

9.Projekt  uchwały  w  sprawie  podziału  gminy  Trzcianka  na  jednostki
pomocnicze.

Pani G. Zozula – Z-ca Burmistrza  wyjaśniła,Komisja  Statutowa pracowała przez
dwa  lata,  analizowała  bardzo  dużo  wniosków  od  mieszkańców  poszczególnych
posesji,  którzy  mieszkają  bliżej  jednej  miejscowości  a  granicą  są  w  innej
miejscowości, w związku z tym należało np. sołectwo Rychlik aby było objęte nr 36,
37, 38,39,40,41,42 oraz Siedlisko 136 aby taki zapis był statucie danego sołectwa
należy te zmiany uwzględnić w uchwale z 1990 r  w sprawie podziału miasta i gminy
na jednostki pomocnicze. W związku z tym tamta uchwala powinna być uchylona i
wprowadzona nowa w której  jest jednolity tekst z podziałem  takim jaki powinien
być. Jest  to prawo miejscowe, w związku z tym jak ta uchwała się uprawomocni
wtedy będzie można podjąć uchwałę o statutach sołeckich.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  17.10.2018  r.
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało
się-1.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  regulamin  dostarczania  wody  
i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie gminy Trzcianka.

Pani  G.  Zozula  –  Z-ca  Burmistrza   wyjaśniła,  taka  uchwała   była  podejmowana
w maju, był to projekt który został przesłany do Wód Polskich w Bydgoszczy a tam
się  okazało,  że  było  dużo  błędów  w  poprzednim  projekcie  uchwały.  Oddany
regulamin  nie  był  zaopiniowany  pozytywnie.  Rada  aby  podjąć  regulamin
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków,  musi  mieć  pozytywną  opinię  Wód
Polskich,  stąd ten projekt  uchwały uwzględniający wszystkie uwagi. W tej chwili
powinno  być  wszystko  prawidłowo,  wszystkie  poprawki  zostały  naniesione.
Regulamin  zostanie  ponownie  wysłany  do  Wód  Polskich  o  wydanie  opinii.   Po
zaopiniowaniu przez Wody Polskie, rada będzie przyjmowała już sam regulamin.

9



Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 17.10.2018 r. zapoznała
się ze  sprawozdaniem z 24 sierpnia 2018 r. z przeprowadzonej kontroli wydatków
na promocję gminy Trzcianka.

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji:

Nie wniesiono nowych spraw.

Ad 7) Wnioski komisji.

Radny  R.  Szukajło  wnioskuje  o  naprawę  jednej  z  lamp  stojących  przy
ul. Kasprowicza odcinek Sikorskiego- Fredry (dwie nowe lampy).

Radny A. Jaworski złożył następujące wnioski:

1)  wyrównanie  nierówności  (garb)  i  obniżenie  studzienki  kanalizacyjnej  na
ul. Rzemieślniczej w Trzciance od strony posesji nr 30 i 32;

2)  wyrównanie  nierówności   (garb)  i  obniżenie  studzienki  kanalizacyjnej  na  ul.
P. Skargi w Trzciance naprzeciw posesji nr 12 i 13; 

3) naprawę części nawierzchni ul. Grottgera w Trzciance od strony posesji nr 6 i 10
( bardzo zniszczona jezdnia, krawężnik i chodnik).

Ad 8)  Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował
wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie komisji. 

     Protokolant  z pol. Przewodniczącego Komisji

 Danuta Komarnicka                Radny Wiesław Natkaniec                 
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